
Groningen, 27 januari 2009

 

Betreft: Open brief besluitvorming N361

 

Geacht college,

 

Over slechts een week moeten de Provinciale Staten van Groningen een besluit nemen over de voordracht 
(43/2008) inzake het tracébesluit N361 de weg Mensingeweer-Winsum-Groningen. 

Het voorkeurstracé dat door Gedeputeerde Staten is gekozen - alternatief 4b+ - kan niet op steun van het 
college van burgemeesters en wethouders van de stad rekenen. Dit is erg jammer,want voor zo’n besluit is 
een breed draagvlak nodig. Ondanks gesprekken tussen de colleges blijft er een verschil van mening over het 
tracédeel tussen Groningen en Adorp. Uit de media is ons gebleken dat de stad de mogelijkheid tot het 
nemen van gerechtelijke stappen open houdt wanneer Provinciale Staten toch voor de variant vlak langs het 
EHS-gebied van de Koningslaagte kiezen.

Ik roep u op om écht rekening te houden met de overwegingen van het college van B&W van Groningen. Zij 
kiezen m.i. terecht voor een alternatief dat zowel goedkoper als beter voor het milieu is. Ik vind het 
onbegrijpelijk dat u dit alternatief niet voorlegt aan de Staten. En ik verbaas me er over dat u kiest voor een 
voorkeurstracé dat zeker 10 miljoen euro duurder is dan er momenteel aan financiële middelen beschikbaar 
zijn. U vraagt van de Staten in feite een blanco cheque door te stellen pas later te besluiten over hoe het 
resterende bedrag van vermoedelijk, €10,2 miljoen kan wordt gedekt. 

Tussen het college van Gedeputeerde Staten en B&W van Groningen zijn al genoeg meningsverschillen, dat 
hebben we onlangs allemaal uit de media kunnen vernemen. Dit vertraagt de besluitvorming over de nieuwe 
weg. Is het dan niet beter om de beslismomenten in tweeën te knippen, zodat er nog geen besluit hoeft te 
worden genomen over het trace tussen Groningen en Adorp? Hierdoor wordt tempo gemaakt met de aanpak 
van de weg in de omliggende gemeenten. Daarnaast kunnen de kosten van de voorkeur van de stad 
Groningen serieus worden onderzocht. 

Uw voorkeurstracé gaat vlak langs het EHS-gebied Koningslaagte en door bijzondere natuurgebieden, met 
name bijzondere weidevogelgebieden. Over hoe dit verlies te mitigeren of indien onmogelijk te compenseren 
stelt u voor pas bij het realisatiebesluit een beslissing te nemen. Ook hiervoor geldt dat de Staten er maar van 
uit moeten gaan dat het later wel goed komt. Volgens mij is het veel zinniger om eerst te bekijken welke 
maatregelen nodig zijn en deze in de Staten te bediscussiëren. U kiest er echter voor om de Staten een 
voorstel voor te leggen dat niet eens alle varianten opsomt en niet volledig is op het punt van de financiële 
middelen en de maatregelen om de natuur in het EHS-gebied Koningslaagte te beschermen. 

De uithaal van gedeputeerde Bleker naar leden van het college van B&W in de stad heeft de onderlinge 
verhoudingen onnodig op scherp gezet. Dat past totaal niet bij de samenwerking tussen de provincie en de 
stad op een aantal belangrijke onderwerpen. 

Ik roep u op om heel serieus naar het goedkopere en duurzamere alternatief van de stad te kijken. 

 

Hartelijke groeten,

 

Sandra Beckerman

Statenlid SP


